
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 21. april 2021 kl. 18.00 - 20.30, på teams/ skype    
 

MØDEDELTAGERE  

Finn Filsø 

Thomas Sander Hansen 

Sanne M. Sørensen 

Marie Frederiksen 

Mette Horsleben 

Maria Vedby Kristensen 

Medarbejderrepræsentanter: 

Pia Tjagvad 

Gitte Andersen 

 

 

 

Ledelsesrepræsentanter: 

Joy Hansen 

Michael Christensen 

Elevrepræsentanter: 

Josefine 9x 

Andrea 9v 

 

 

Formøde for forældrevalgte kl. 17.30 – 18.00  

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden godkendt.  

 

Sag nr. 2  Spørgsmål til informationsskrivelsen. 

Der har været intro til miniSFO, vi valgte at holde det fysisk, hvor der på FA var to 

hold man kunne tilmelde sig og 1 på GB. 

Forældrene blev delt op i mindre hold og fik på den måde en rundvisning, så alle 

restriktioner blev overholdt, samtidig har vi lavet en rigtig folder der er blevet 

udlevet. 

Der er kommet god respons og feedback på den måde det er foregået på. 

 

Vi planlægger en intro for både elever og forældre til de kommende 7. klasser, der 

vil komme en invitation ud i næste uge, når vi har de nye restriktioner helt på 

plads.  

 

Der er en bekymring om at det er for sent på året at informationen kommer ud til 

forældre og elever i kommende 7. 

Der skal kommunikeres ud at selvom vi ikke har kunne holde et rigtig intromøde 

endnu, så er der mulighed for at arrangere møde med forældrene og svare på 

spørgsmål hvis der skulle være bekymringer imellem.  
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 Dagsorden 
Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet  

Elevrådet har oprettet et udvalg der skal stå for at lave regler og retningslinjer for 

hvordan de bedst passer på skolen og bevare de nye flotte ting. 

 

I forhold til lejrskolen for 9. klasse og sidste skoledag: 

Vi er lås af at vi ikke må blande eleverne og klasserne som det er nu, og vi er 

derfor nødt til at lave en plan A og B. 

Hvis restriktionerne holder som de er udstukket så kan vi komme til at holde 

noget dimission ala sidste år, men vi ved stadig ikke om ministeriet kommer med 

et forbud imod sidste skoledag, med karameller mm. Ligesom de gjorde sidste år. 

 

Der er bevillige 8100kr til skolens elevråd, pengene er fordelt ud på de 3 matrikler, 

elevrådet har dermed fået af vide at de skal beslutte hvordan pengene skal 

bruges, pengene skal bruges inden udgangen af dette skoleår. 

 

 

Sag nr. 4  Opdatering af årshjul 

Næste møde afholdes fysisk på MA den 27. maj 

 

Sag nr. 5 Covid-19 

Da vi hører ind under Region H, så må vores 9. klasser komme ind 80%, i forhold 

til 7. og 8. klasse, er man nødt til at se på hvad der giver mening for klasserne og 

lærerne, fagligt kan det være svært hvor meget det giver mening at de skal komme 

ind en dag mere og have udendørs undervisning. 

Valget ligges ud til de forskellige årgangsteams, hvorvidt de kan få det til at 

fungere, og hvordan det passer bedst for dem. 

 

Lærerne er hård presset, de skal omstille sig hele tiden ca. hver 14. dag, og er ved 

at være udkørte. Trods det er de gode til at tænke kreativt, og få det til at fungere.  

 

 

Sag nr. 6 Årsberetning, hvad skal med 

Årsberetningen skal være færdig til næste møde. 

Finn gennemgår alle referaterne og laver et oplæg til en årsberetning, denne 

sendes ud inden næste møde hvor der kan tilføjes evt. kommentarer. 

 

 

Sag nr. 7 Planlægning af skolebestyrelsesvalg 

Vi skal have valgt Maria rigtigt ind, og der skal helst vælges et par suppleanter 

mere og gerne et medlem mere. 

 

Forslag til dato for valget er den 27. maj 2021, Joy og Sabine ser på procedure og 

frister. 

 

Forældrene til de kommende 0. klasser er også valgbare, og har adgang til Aula 

allerede nu, så et skriv ud til alle om muligheden for at deltage og stille op, vil være 

en god ide. 

Forældre rep. Fra FA g GB skriver ud i AULA omkring hvad det vil sige at være med 

i SB. 

 

 

 



 

 

3/4 

Sag nr. 8 Høringssvar 

- Klub Mix: 

SB udarbejder et høringssvar som Joy skal modtage senest mandag 

formiddag. 

 

Carsten fra Klubben er med: 

Man har de sidste 10-15 år set på hvor man kunne placere Klubmix da 

bygningen i 2015 blev konstateret massiv skimmelsvamp, og det blev 

vurderet at man senest i 2020 skulle ud af bygningen eller den skulle 

renoveres. 

Der har de sidste mange år været set på hvor den kunne ligge, og mange 

bygninger og placeringer har været i spil, lige fra den nye svømmehal til 

Sillebroen. Der er nedsat en arbejdsgruppe som skal finde på den bedste 

og mest økonomiske, men midlertidig løsning da klubben ikke kan være 

hvor de er nu og skal være ude meget snart. 

Den permanente løsning ses på efterfølgende. 

Den løsning som udspillet ser på, er de tre 6. klasselokaler som vil blive 

inddraget til formålet, andre lokaler omkring de 3 lokaler er der også set på 

i forhold til køkken mm. 

Alt det der er med i udspillet og som vil blive bygget til for at få det til at 

fungere, er alt samen noget der kan fjernes så lokalerne/områderne kan 

sætte tilbage til normal, når klubben er færdig med at låne dem. 

Der er ikke ønske om at klubben skal blive permanent i de lokaler hverken 

fra politisk, klubben eller skolens side. 

 

Spørgsmål: er i bekymret for de manglede udendørs arealer der vil være 

ved at flytte op på FA, og hvordan kan man sørge for at tiden i fx hallen 

ikke går fra SFO’en. 

 

Klub: Der r mange muligheder på FA som de ser de, så dette er ikke en 

bekymrng. 

 

SFO’en ønsker ikke at klubben kommer ind på FA, der er en stor bekymring 

omkring den store alders forskel, måde de store agere på og synet de små 

måske kan have/få på dem. 

Løsninger som fx en anden indgang, kunne hjælpe på bekymringen. 

 

På GB fungerer det fint med at have både klub og SFO på samme matrikel. 

 

Se høringssvar fra skole og SFO. 

 

Der skal være en dialog med SFO’en før høringssvarets sendes så de kan få 

svar på nogle af deres spørgsmål, så deres bekymringer kan be- eller 

afkræftes. 

 

Der vil komme medarbejder inddragelse i forhold til arbejdsgruppen og 

beslutningerne, men dette kan først ske når der er komme en politisk 

beslutning. 

 

Spørgsmål: Hvorfor blev klub NORD lukket, og hvorfor er lokalerne ikke i 
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spil? 

Dette skyldes blandt andet forældrenes kraftige fravalg, pga. lokaliteten, 

Klub Nord blev lukket for et par år siden, og bruges nu af andre. 

 

- Børne/unge politik 

Høringssvar drøftet.  

Der opleves at der er mangel på faglige synspunkter, og der er brug for at 

der sidder nogen skolefolk med i sådan et udvalg. 

Der er mangel på realistiske løfter. 

 

Sag nr. 9   

 

Sag nr. 10 Evt.  

- Trekløverskolens Facebook side går i luften onsdag i næste uge. 

Det er kun os som skole der kan ligge opslag, man kan ikke som 

forældre lave opslag. 

Har SB eller elevrådet ønsker eller forslag til noget der skal op på 

siden, så sendes det til Michael. 

Ud over det vil det være Torben der er ansvarlig for GB, Ulla for FA 

og Sabine for MA. 

 

- Det opleves at spisepauserne bliver indskrænket på de fleste årgange, 

emnet tages op med pæd. Leder og årgangsteamsne.  

 

 

Sag nr. 11 Personalenyt 

Punkt drøftet. 

 

 

Sag nr. 11  

  

 

Sag nr. 12  

  

  

  

  

 

 

 

 


